

**No. 13810. Multilateral**

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL LIABILITY FOR DAMAGE CAUSED BY SPACE OBJECTS. LONDON, 29 MARCH 1972, MOSCOW, 29 MARCH 1972, AND WASHINGTON, 29 MARCH 1972 [*United Nations, Treaty Series, vol. 961, I-13810.*]

ACCESSION

**Libyan Arab Jamahiriya**

*Deposit of instrument with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland: 20 April 2010*

*Date of effect: 20 April 2010 provided the deposit in London was the effective deposit for the purpose of article XXIV of the Convention.*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, 19 November 2010*

**N° 13810. Multilatéral**

CONVENTION SUR LA RESPONSABILITÉ INTERNATIONALE POUR LES DOMMAGES CAUSÉS PAR DES OBJETS SPATIAUX. LONDRES, 29 MARS 1972, MOSCOU, 29 MARS 1972, ET WASHINGTON, 29 MARS 1972 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 961, I-13810.*]

ADHÉSION

**Jamahiriya arabe libyenne**

*Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord : 20 avril 2010*

*Date de prise d'effet : 20 avril 2010 dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus à l'article XXIV de la Convention.*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, 19 novembre 2010*